



Styrelsemöte 2018-11-22

Närvarande: Patrik Revelj, Peter Råberg, Thomas Brundin, Henrik Ljunggren, Linda Forsman och Helena Lyborg.

1. Föregående mötes protokoll

GUTZ kompenserar oss med 10.000kr vilket motsv 162 paket m a a mycket var slutsålt.

Idrottsskolan genomförd. Jättemånga barn!

Thomas Atting får återkoppla på nästa möte gällande gymnasiet.

2. Läget i lagen

Information om läget i lagen;

PF10/11; bestämt att på poolspel i dec åker bara de födda -10, efter nyår får även de födda – 11 åka med. Får se om vi efter nyår skapar ett flicklag.

PF08/09; stabilt, många spelare. Föräldramöte förra veckan, ingen återkoppling ännu.

F04/05/06; ytterligare flera nya spelare.

P06/07; stabilt läge, många spelare.

P04/05; stabilt, men inte så många spelare. Har ansökt om dispens för -03:or.

Juniorlaget; ett par nya spelare har tillkommit. Positivt!

Herrlaget; Henrik informerade om att några spelare har tillkommit.

Damlaget; har tillkommit ytterligare 1-2 spelare, vilket är positivt. Dock ett problem att alla ska få spela match.

3. Material

Stora materialinköp har gjorts under hösten. Flera nya matchställ och material till seniorlagen har gjort att vi får svårt att hålla materialbudgeten.

4. Ekonomi

Balansräkningen kunde inte gås igenom denna gång då Johanna inte hunnit korrigera. Vi har för närvarande ett bra saldo på plusgirot så vi kanske slipper att låna från vårt sparkonto denna säsong.

5. Aktivitetsplanen

Se föregående mötes protokoll.

6. Bussar till SM-finalen

Patrik har fått förfrågan från Damlaget som har köpt biljetter. De undrar om föreningen kan ställa upp med buss.

Styrelsen ser positivt på detta och beslutar att bekosta med bussar till de lag som vill åka.

7. Lucia-cup och Husarcupen

Många intresserade för Lucia-cup. Eventuellt kommer inte Patrik kunna vara med av personliga skäl.

I Husarcupen har någon avanmälning inkommit och någon anmälning har tillkommit.



Patrik informerade om att vi ska köpa in nya domartröjor till cupen och önskar förslag på text till dem. Det ska stå "DOMARE" plus något mer.

8. Arbetet med styrelsen inför nästa säsong - status

Möte måndag 26/11 kl 1800.

9. GUTZ - uppföljning

Återkommer på nästa möte.

10. Händelsen med domare/ledare – handlingsplan

Patrik informerade om aktuellt läge. Tranås har skickat en officiell ursäkt.

Tranås-laget är anmälda till Husar-cupen. Dock behöver vi garantier på att detta inte händer igen och att berörd ledare inte är med.

Thomas har kallat till ett internt domarmöte nästa onsdag. Dålig respons hittills.

På ledarmötet 9/12 kommer Patrik att ta upp vad som gäller. Patrik vill inte få det samtal som Tranås ordförande fick...

11. Övrigt

- Vi vill aktivt verka för ett sundare domarklimat och genom att trycka något budskap på tröjorna ska vi få ledare och publik att tänka till en extra gång. Domartröjorna hängde återigen i P-hallen, vilket inte är bra....
- Patrik på möte med Smålands Innebandyförbund igår i Vetlanda som gällde Dam-innebandy. Diskussionen är hur man ska få flick- och Daminnebandyn att åka. Katastrofläge....
- Samsyn, kallelse genom laget.se nästa gång. 8 gick utb denna gång, gärna fler denna gång.
- Föreningsdomarträff; Smålands innebandyförbund vill ha en domaransvarig i varje förening.
- Är IBK Husar intresserade av ett Parasportlag? Detta är ställde sig styrelsen positiva till. I så fall gäller detta för nästa säsong.
- Vi ser gärna att lagen åker på cuper och försöker uppmana lagen till detta.

12. Nästa möte

2019-01-15 kl 1800.

Patrik Revelj
Ordförande

Helena Lyborg
Sekreterare